
Protok6l nr )V07
z X nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Grniny Czerniejewo z 24 lipca 2007 roku'

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Szymanek'
Miejsce obrad: sala sesyjna w Urzedzie Miasta i Gminy Czeiniejewo, ul' Poznariska 8'

l. Otwarcie sesji,
Przewodnicz4cy Rady otworzyl X nadzwyczajn4 sesjQ Rady Miasta i Gminy Czemiejewo, o godz'

1603, przywital Paniq Burmistrz DanutQ Grychowsk4, Pana Wiceburmistrza Zbigniewa Sujaka'
Pani4 leresQ Beneck4 Dyrektora Zespolu Szk6l Publicznych w Czerniejewie, Radnego Sejmiku
Wojew6dzkiego Krzysztofa KaletQ, Paistwa Soltys6w - lista obecnosci - stahowi zal nr I'
pracownik6w UrzQdu Miasta iGminy Czemiejewo, przedstawicieli prasy oraz Panie iPan6w
Radnych.
Pani Burmistrz podzigkowala Radnym za przybycie, a nastQpnie poinformowala' 2e podjpcie

uchwal zwi4zane jest z wiosenn4 awari4 pieca centralnego ogrzewania w Zespole Szk6l
Publicznych w Czemiejewie. W uwagi na to, ze s4 zape\a'nienia dostarczenia gazu do Czemiejewa
w przyszlym roku, dlatego jest mozliwo36 zainstalo\tania w kotlowni pieca gazowego. Wczeiniej

naGzy dokonad remontu kotlowni. Budynki szkolne nie s4 nowe, aby uzyskai efekt ekologiczny
postanowiono dokonai termomodemizacji budynku szkoly i budynku w kt6rym mieSci siq

Libliot"ku i stol6wka szkolna. Nie ma mozliwosci wykonania zadania z wlasnych Srodk6w
i dlatego postanowiono zaci4gnq( po?yczkg dlugoterminow4 z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony
Srodo*isla i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Je3li bqdzie przeprowadzona temomodemizacja
budynk6w wraz z wymin4 Zr6dla ciepla to istnieje mozliwosi uzyskafia 20 Vo upustu zaci4gniQtej
pozyczki. Podana w uchwale wartosi zaci4gnigtej pozyczki do kwoty 520 000 zl na okres 2 lat jest

zgodna z audl'tem.
Pizewodniczqcy Rady poprosil Wszystkich o powstanie i uczczenie minut4 ciszy pomiqi ofiar
wypadku autokaru we Francji.
2. Stwierdzenie kworum.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil,2e na sesji jest obecnych l1 Radnych, wobec czego Rada Jest
wladna do podejmowania uchwal. Lista obecnoici - slanowi zal nr2.
3. Przedstawienie porzqdku obrad.
Przewodnicz4cy Raiy odizltal pismo Pani Burmistrz o zwolaniu sesji nadzwyczajneJ ieso trcit

stanowi zal. nr 3 i przedstawil porzqdek obrad - kt6ry stanowi zalqcznik kr 4
4,Podjecie uchwaly w sprawie zaci4gnigcia poiyczki dlugoterminowej z Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Cospodarki Wodnej w Poznaniu.
Przewodnicz4cy Rady wyjaSnil, ze projekt uchwaly byl omawiany i uzyskal pozytywnq oprnrQ na
posiedzeniu Komisji Budzetu i Finans6w oraz Promocji Gminy 19 lipca 2007 roku
iadny St. Szymkowiak zapfal o zapis paragrafu 2 projektu uchwaly dotycz4cy pokrycia Srodk6w

Czy po splaceniu kredytu, bqdq mozliwosci odzyskania kwoly z przezraczeniem jej na remont

szkoly?
Pani burmistrz odpowiedziala, ze zgodfie z promes4 po splaceniu kredytu nast4pi tmotzenie 209o

kedltu.
Radny S.Zakrzewski zapytal, czy termomodemizacja bqdzie polegala na wymianie okien,

ociepleniu dachu i 6cian na dw6ch budynkach?
Pani Burmistrz odpowiedzlala, 2e Urz4d jest w posiadaniu aud)4u i kosztorysu, z kt6rych wynika,

iz termomodemizicja bqdzie polegala na wymianie okien w budynkach, dociepleniu dachu i Scian'

Radny Zakrzewski zap)4al o termin rozpoczqcia prac?
Pani burmistrz odpowiedziala, 2e najprawdopodobniej w caloSci nie uda sig wykona6
prac w tym roku, do rozpoczqcia sezonu gzewczego chcialoby siE wymienii okna i

grzej nikach.
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Radny Zakrzewski zapytal, czy jesl podtrzymana obietnica j€dnej z firm na wymiane za damo
pieca do centralnego ogrzewania?
Zastgpca Burmistrza odpowiedzial, ze tak jest skonstuowane przedsiqwziqcie, i2 czQsi Srodk6w
pochodzi z pozyczki z WFOSiGW, czQsi ze Siodk6w wlasnych i okolo 100.000 zl to wymiana
2r6dla ciepla, czyli rcmont kotlowni. Prawdopodobnie bqdzie tak, 2e kotlownia bqdzie oddana
w dzierzawq Wielkopolskiej Sp6lce Gazowniczej, kt6ra tym remontem siQ zajmie. l5 pa.:idziemika
ma byi oddana do uzltku kotlownia. Okes gEewczy 2007/2008 badzie to olej opalowy, a od roku
2008 gaz ziemlly, na co jest podpisane porozumienie na dostawQ gazu od 31 sierpnia 2008.
Dostarczenie gazu do Czemiejewa to bardzo realna sprawa, gdyz s4podpisane obustronne umowy
na dostarczenie gazu oblozone karami obustronnymi. Nie ma koniecznoSci szukania Srodk6w
wlasnych na remont kotlouni.
Radny S.Zakrzewski wspomnial o zmianie zapis6\t w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym i Planie
Rozwoju Lokalnego.
Pani Burmistrz zobowi4zala siq dokonai zmian w planach pod koniec sierpnia
Przewodniczqcy Rady zapytal o okes splaty zobowipah?
Pani Bumistrz odpowiedziala, 2e termin splatyjest do 2 lat.
NastQpnie Przewodnicz4cy Rady zapt4al, czy po zakoiczeniu temomodemizacji szkoly
w Czemiejewie bqdzie mo2liwo36 termomodemizacji szkoly w Zydowie, bo \ fdajemy duzo
pienigdzy na opal?
Pani Burmistrz odpowiedziala, ze s4czynione starania termomodemizacji szkoly w Zydowie.
Przewodniczqcy Rady poprosil o wykreslenie w $ 2 uchwaly slowa ,,budzetowych", a nastQpnie
odczytal uchwalQ )V56107 -jei trcit stahowi zal. nr 5.
Odbylo siq glosowaniejawne - bezwzglpdn4 wigkszoSci4 glos6w
Radni I I glosami ,,2a" podjEli uchwalq.
5. Podjpcie uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do budietu na 2007 rok-
Przewodnicz4cy Rady nadmienil, 2e projekt uchwaly zostal przedstawiony i uzyskal poz)'tywn4
opiniq na posiedzeniu Komisji Budzetu i Finans6w oraz Promocji Gminy 19 lipca 2007 roku.
Pani Skarbnik wyja3nila, ze celem uchwaly jest wprowadzenie zmian i zwiqkszenie wydatk6w
o kwote 520.000 zl. Zgodnie z zal. nr 2,5 i 6 do uchwaly zwiQksza si€ kwotQ wydatkdw o 520.000
zl i jednoczesnie kwotQ wydatk6w 14.368.565,83 zastqpuje siQ kwot4 14888.565,83 zl. Na
wyraine wskazanie RIO w $ 2 powielono zapisy z zal4cznika nt 5 o przychodach i rozchodach.
Przewodnicz4cy Rady odczyal uchwalq nr X/57107 - stanou'i zal w 6
Odbylo siq glosowanie jawne - zwyklq wiqkszo{ci4 glos6w.
Rada I 1 glosami ,,2a" podjqla uchwalq.
Pani Burmistrz podzigkowala za podjqcie przedstawionych uchwal.
Przewodnicz4cy Rady poinformowal o Targach Wiejskich w Dziekanowicach, kt6re odbQd4 siQ I I
sierpnia 2007 r.
6. Zamknipcie sesji.
Przewodnicz4cy dady zamt<n4l X sesjq Rady Miasta i Gminy Czemiejewo o godz. l6I' dziqkuj4c
Wszystkim za przybycie.
Zakoiczoro protok6l z obrad, kt6ry zawiera 2 stony i 6 zal4cznik6w. Protok6lowala Renata
Siminska inspektor ds. Obslugi Biura Rady.
Szczegdlor',/y zapis audio z sesji jest dostQpny na strchie yyy-Qz9!Lgi9y9!9149!.
lryszystkie zalqczniki sq dostqtne w Biurze Rady.
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